
Protokół Nr 4/24
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej
Rady Miejskiej w Ciechanowcu,
odbytego w dniu 26 sierpnia 2024 roku

w Urzędzie Miejskim w Ciechanowcu

Posiedzenie Komisji trwało od godz. 800 do godz. 930.

Przewodniczący Komisji: Andrzej Tkaczuk 

Protokolant: Marzena Kryńska

Radni obecni na komisji:

1. Piotr Prokopiak
2. Dorota Monika Deniziak-Wodyńska
3. Lucjan Budlewski
4. Sławomir Gawrysiak

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli:
       1. Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki
       2. Zastępca Burmistrza Magdalena Kondraciuk
      
Obrady były prawomocne.

Proponowany porządek posiedzenia:

1. Otwarcie posiedzenia.
2. Przyjęcie porządku dziennego posiedzenia.
3. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał w sprawach:
1) zmian w budżecie gminy na 2024 rok,
2) udzielenia w 2024 roku pomocy finansowej dla Powiatu Wysokomazowieckiego na 
dofinansowanie funkcjonowania w siedzibie Urzędu Miejskiego w Ciechanowcu Biura 
Zamiejscowego Wydziału Komunikacji i Dróg oraz Biura Zamiejscowego Wydziału Geodezji
Starostwa Powiatowego w Wysokiem Mazowieckiem,
3) zwolnień od podatku od nieruchomości udzielanych w ramach pomocy de minimis,
4) przystąpienia do sporządzenia Planu Ogólnego gminy Ciechanowiec,
5) zmieniająca uchwałę nr 379/XLVIII/22 Rady Miejskiej w Ciechanowcu z dnia 29 grudnia 
2022 r. w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie Młodzieżowej Rady Miejskiej w 
Ciechanowcu i nadania jej statutu,
6) przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 
zwierząt na terenie gminy Ciechanowiec na rok 2024”,
7) zmieniająca uchwałę Nr 227/XXX/21 Rady Miejskiej w Ciechanowcu z dnia 18 czerwca 
2021 r. w sprawie ustalenia opłaty za pobyt dziecka w Akademii Odkrywców - Żłobku 
Miejskim w Ciechanowcu,
8) ustalenia w zakresie zadań własnych szczegółowych zadań ponoszenia odpłatności w 
Centrum Opiekuńczo-Mieszkalnym w Kocach-Schabach,                                              
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9) wystąpienia z wnioskiem do Ministra Spraw Wewnętrznych i Administracji za 
pośrednictwem Wojewody Podlaskiego z wnioskiem o zniesienie urzędowej nazwy 
miejscowości Wieska,
10) wyrażenia zgody na bezprzetargowe przedłużenie umowy dzierżawy działki, położonej w 
Kozarzach, stanowiących własność Gminy Ciechanowiec,
11) ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Ciechanowca.
4. Przygotowanie obiektów oświatowych do rozpoczęcia nowego roku szkolnego.
5. Sprawy różne.
6. Zamknięcie posiedzenia.

Ad pkt 1
Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Jan  Krzysztof  Binaś  dokonał  otwarcia  posiedzenia,
stwierdził  obecność  wszystkich  członków  Komisji  i powitał  przybyłych  na  posiedzenie
członków Komisji oraz Burmistrza Pana Eugeniusza Święckiego, Zastępcę Burmistrza Panią
Magdalenę Kondraciuk.

Ad pkt 2

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  w  Ciechanowcu  Pan  Jan  Krzysztof  Binaś  przedstawił
porządek posiedzenia.

Przewodniczący Rady Pan Jan Krzysztof Binaś zapytał czy są inne propozycje.
Propozycji nie zgłoszono.

Przewodniczący Rady Jan Krzysztof Binaś poddał pod głosowanie porządek obrad.

Porządek posiedzenia przyjęto jednogłośnie.

Ad pkt  3
Przewodniczący Rady Pan Jan Krzysztof Binaś otworzył punkt: Rozpatrzenie i zaopiniowanie
projektów uchwał w sprawach:

Ad pkt 3 ppkt 1
Przewodniczący Rady Pan Jan Krzysztof Binaś otworzył punkt: Rozpatrzenie i zaopiniowanie
projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2024 rok.

Przewodniczący Rady Pan Jan Krzysztof Binaś poprosił Zastępcę Burmistrza o omówienie 
projektu uchwały.

Zastępca Burmistrza Pani Magdalena Kondraciuk zabrała głos: 
Wpływy. 
Zmiany  są  głównie  porządkowe,  dotyczą  wpływów,  które  otrzymaliśmy  i  są  to  dochody
181.600 zł  są  to  środki  z  budżetu  państwa na  dofinansowanie,  utworzenie  i  doposażenie
placówki  we  wsi  Malec,  chodzi  o  program  „Senior+”.  60.000  zł  które  są  dodawane  do
budżetu  są  to  wpływy  z  najmu  pomieszczeń  w  budynku  Szkoły  Podstawowej  w
Ciechanowcu.  Dodane  też  jest  8.000  zł  przewidywane  dochody  z  opłat  za  zajęcie  pasa
drogowego i umieszczenie reklam, te dochody są w związku z wnioskami, które wpłynęły do
urzędu o zajęcie pasa drogowego. Kolejne dochody to 7.000 zł opłata za udzielanie ślubów
cywilnych, każdy ślub odbywający się poza siedzibą urzędu to tysiąc złotych. 3.000 zł jest to
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darowizna przekazana przez Bank Spółdzielczy w Ciechanowcu do Centrum Opiekuńczo-
Mieszkalnego na zakup drobnego wyposażenia.
Zmniejszenia. 
W związku, że projekt dotyczący usuwania azbestu został zakończony i rozliczenie finansowe
zostało zaakceptowane, środki pomniejszone zostały o 27.681,45 zł, ponieważ taki był ogólny
koszt. Kolejne zmniejszenie, jest to 260.693,00 zł w ramach Polskiego Ładu, zaplanowane na
wymianę  oświetlenia  ulicznego,  w  związku  z  zakończeniem  zadania  i  ostatecznym
rozliczeniem finansowym. 
Wydatki. 
Koszty  badań  hydrologicznych  5.000  zł  oszacowane  po  zapytaniu  ofertowym,  26.000  zł
koszty  opracowania  dokumentacji  technicznej  związanej  z  termomodernizacją  budynków
użyteczności  publicznej,  tj.  ten  duży  projekt  dot.  7  budynków.  50.000  zł  są  to  koszty
opracowania  programu  funkcjonalno-użytkowego  związanego  z  budową  zbiorników
wodnych, są to koszty kwalifikowalne, jak dostaniemy dofinansowanie to będą one w 100%
zwrócone.  30.000  zł  zwiększono  na  wydatki  bieżące  związane  z  działalnością  pozostałą
gminy, 1.500 zł to jest przesunięcie związane z warsztatami, które będą organizowane we
wrześniu  przez  Państwową  Straż  Pożarną  w  Wysokiem  Mazowieckiem  na  szkolenia
strażaków, 126.000 zł zabezpieczono w ramach przeniesień między paragrafami  na bieżące
funkcjonowanie  Szkoły  Podstawowej  w  Ciechanowcu.  Jest  to  zwiększenie  odpisu  na
Zakładowy Fundusz Świadczeń Socjalnych, w związku ze zmianą przepisów. Zmniejszono
też niewykorzystaną dotację, otrzymają na przeprowadzenie  w 2024 roku wyborów dla rad
gmin, w ostatecznym rozliczeniu koszty były o 5.000 zł mniejsze. 29.000 zł zwiększono na
realizację zadań związanych z przyznawaniem „Karty Dużej Rodziny”.
Zadania inwestycyjne.
Zmiany nastąpiły z poz. nr. 4 - przebudowa odcinka drogi gminnej w miejscowości Pobikry,
gdzie zwiększono środki  własne gminy o 35.000 zł  i  tj.  po rozstrzygnięciu postępowania
przetargowego,  w  poz.  nr.  6  -  wykonanie  dokumentacji  projektowo-kosztorysowej  na
przebudowę dróg gminnych, zmniejszono środki własne gminy o 100.000 zł, w poz. nr. 8 –
przebudowa  bocznego  odcinka  na  ulicy  Kościuszki  (odcinek  do  sklepu  ogrodniczego),
zwiększono środki własne gminy o kwotę 25.000 zł na wykonanie odwodnienia terenu, w
poz. nr 13 – termomodernizacja budynków użyteczności publicznej tj. 26.000 zł o których
mówiłam przy wydatkach, utworzenie placówki „Senior+” wprowadzono dochody, o których
mówiłam 181.000  zł,  ponieważ  wcześniej  było  zabezpieczone  tylko  73.000  zł,  wymiana
oświetlenia ulicznego poz. nr 20 – zmniejszono środki budżetu państwa, planowane w ramach
funduszu Polski Ład.

Przewodniczący Rady Pan Jan Krzysztof Binaś zapytał czy są pytania.
Pytań nie zgłoszono.

Przewodniczący Rady Pan Jan Krzysztof Binaś poddał pod głosowanie: w sprawie zmian w
budżecie gminy na 2024 rok.
Przewodniczący  Rady  Pan  Jan  Krzysztof  Binaś  stwierdził,  że  projekt  został  pozytywnie
zaopiniowany, jednogłośnie.
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Ad pkt 3 ppkt 2
Przewodniczący Rady Pan Jan Krzysztof Binaś otworzył punkt: Rozpatrzenie i zaopiniowanie
projektu  uchwały  w  sprawie  udzielenia  w  2024  roku  pomocy  finansowej  dla  Powiatu
Wysokomazowieckiego na dofinansowanie funkcjonowania w siedzibie Urzędu Miejskiego w
Ciechanowcu  Biura  Zamiejscowego  Wydziału  Komunikacji  i  Dróg  oraz  Biura
Zamiejscowego Wydziału Geodezji Starostwa Powiatowego w Wysokiem Mazowieckiem.

Przewodniczący Rady Pan Jan Krzysztof Binaś poprosił Burmistrza o omówienie projektu 
uchwały.

Głos zabrał Burmistrz Pan Eugeniusz Święcki:
Chodzi o utrzymanie Biura Zamiejscowego Komunikacji i Geodezji, głównie są to opłaty 
związane z łączami internetowymi i systemem, który obsługuje Komunikacja. Tj. kwota do 
11 tys. złotych, zwykle to jest mniej, ale dopiero w grudniu jest ostateczne rozliczenie. W 
ubiegłym roku w ogóle nie złożyli wniosku i nic nie płaciliśmy. 

Przewodniczący Rady Pan Jan Krzysztof Binaś zapytał czy są pytania.
Pytań nie zgłoszono.

Przewodniczący Rady Pan Jan Krzysztof Binaś poddał pod głosowanie: w sprawie udzielenia
w 2024  roku pomocy  finansowej  dla  Powiatu  Wysokomazowieckiego  na  dofinansowanie
funkcjonowania  w  siedzibie  Urzędu  Miejskiego  w  Ciechanowcu  Biura  Zamiejscowego
Wydziału  Komunikacji  i  Dróg  oraz  Biura  Zamiejscowego  Wydziału  Geodezji  Starostwa
Powiatowego w Wysokiem Mazowieckiem.

Przewodniczący  Rady  Pan  Jan  Krzysztof  Binaś  stwierdził,  że  projekt  został  pozytywnie
zaopiniowany, jednogłośnie.

Ad pkt 3 ppkt 3
Przewodniczący Rady Pan Jan Krzysztof Binaś otworzył punkt: Rozpatrzenie i zaopiniowanie
projektu uchwały w sprawie zwolnień od podatku od nieruchomości udzielanych w ramach 
pomocy de minimis,

Przewodniczący Rady Pan Jan Krzysztof Binaś poprosił Zastępcę Burmistrza o omówienie 
projektu uchwały.

Zastępca Burmistrza Pani Magdalena Kondraciuk zabrała głos: 
To jest zwolnienie od podatku, które obowiązuje od pewnego czasu, ostatnia moc 
obowiązywania uchwały skończyła się 30 czerwca 2024 r. Bieżący projekt jest przedłużeniem
tego zwolnienia, w projekcie uchwały podane są informacje dla kogo przysługuje zwolnienie i
na jaki czas. Osoby prawne, które utworzą nowe miejsca pracy albo zakupią istniejące i 
utworzą nowe miejsca pracy.   

Przewodniczący Rady Pan Jan Krzysztof Binaś zapytał czy są pytania.

Radna Małgorzata Niewiarowska zabrała głos:
Na tą chwilę w naszej gminie ile osób jest zwolnionych z podatku?
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Burmistrz odpowiedział:
Jest  jeden  podmiot,  są  to  Zakłady  Mięsne  Łuniewscy,  którzy  zakupili  ten  zakład  pod
warunkiem, że zostaną zwolnieni z podatku na okres 4 lat.

Wywiązała się dyskusja na temat pracy w firmie Zakłady Mięsne Łuniewscy, czy zatrudnieni
są pracownicy z gminy czy z poza gminy, jak również na temat stawek wody i ścieków.

Przewodniczący Rady Pan Jan Krzysztof Binaś zapytał czy są pytania.
Pytań nie zgłoszono.

Przewodniczący Rady Pan Jan Krzysztof Binaś poddał pod głosowanie: w sprawie zwolnień 
od podatku od nieruchomości udzielanych w ramach pomocy de minimis,

Przewodniczący  Rady  Pan  Jan  Krzysztof  Binaś  stwierdził,  że  projekt  został  pozytywnie
zaopiniowany, jednogłośnie.

Ad pkt 3 ppkt 4
Przewodniczący Rady Pan Jan Krzysztof Binaś otworzył punkt: Rozpatrzenie i zaopiniowanie
projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia Planu Ogólnego gminy 
Ciechanowiec.

Przewodniczący Rady Pan Jan Krzysztof Binaś poprosił Zastępcę Burmistrza o omówienie 
projektu uchwały.

Zastępca Burmistrza Pani Magdalena Kondraciuk zabrała głos: 
We wrześniu 2023 roku weszły w życie przepisy ustawy o planowaniu i zagospodarowaniu 
przestrzennym, zmiany tej ustawy. Na podstawie tych zmian obecnie funkcjonujące warunki 
zabudowy oraz decyzja o lokalizacji celu publicznego od 1 stycznia 2025 r. nie będą już 
wydawane. Musimy uchwalić plan ogólny, który będzie zastępował te wszystkie decyzje o 
warunkach zabudowy. Jeśli nie przygotujemy takiego planu ogólnego wówczas nikt z 
mieszkańców, ani z przedsiębiorców, nikt nie będzie mógł zacząć budowy, tam gdzie nie ma 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego. Mamy najbliższe kilkanaście miesięcy
na stworzenie takiego planu, od razu dodam, że to będzie się wiązało z dużym kosztem, około
300 tys. złotych. Taki plan muszą zrobić osoby z uprawnieniami. Na pewno przed 
przystąpieniem do Planu Ogólnego będą spotkania, konsultacje. Projekt jaki przygotuje nam 
firma musimy skonsultować z wojewodą, z konserwatorem, z wszelkimi instytucjami, które 
są związane z planowaniem przestrzennym. 
Cała Polska musi mieć ten plan opracowany. My jako gmina, za każdym razem kiedy 
tworzymy coś nowego, musimy uzyskać lokalizację celu publicznego, jeśli nie wyrobimy się 
z tym, to my też nie będziemy mogli budować, tam gdzie nie będzie to remont tylko nowe 
inwestycje.

Wywiązała się dyskusja na temat zagospodarowanie przestrzennego.

Przewodniczący Rady Pan Jan Krzysztof Binaś zapytał czy są pytania.
Pytań nie zgłoszono.
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Przewodniczący Rady Pan Jan Krzysztof Binaś poddał pod głosowanie: w sprawie 
przystąpienia do sporządzenia Planu Ogólnego gminy Ciechanowiec.

Przewodniczący  Rady  Pan  Jan  Krzysztof  Binaś  stwierdził,  że  projekt  został  pozytywnie
zaopiniowany, jednogłośnie.

Ad pkt 3 ppkt 5
Przewodniczący Rady Pan Jan Krzysztof Binaś otworzył punkt: Rozpatrzenie i zaopiniowanie
projektu uchwały w sprawie zmieniająca uchwałę nr 379/XLVIII/22 Rady Miejskiej w 
Ciechanowcu z dnia 29 grudnia 2022 r. w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie 
Młodzieżowej Rady Miejskiej w Ciechanowcu i nadania jej statutu.

Przewodniczący Rady Pan Jan Krzysztof Binaś poprosił Zastępcę Burmistrza o omówienie 
projektu uchwały.

Zastępca Burmistrza Pani Magdalena Kondraciuk zabrała głos: 
Zmiana wynika stricte z danych demograficznych. Młodzieżowa Rada składa się z 15 
młodzieżowych radnych. W momencie kiedy był zapis 20 podpisów, obecnie osoby mające 
od 15-18 roku życia nie dałyby łącznie ilości wymaganej, żeby każdy zdobył podpisy. Dane 
demograficzne z roku na rok wyglądają coraz gorzej, więc zmniejszamy tą liczbę na 10 
podpisów, żeby damy nowy młodzieżowy radny mógł zdobyć mandat. 

Przewodniczący Rady Pan Jan Krzysztof Binaś zapytał czy są pytania.
Pytań nie zgłoszono.

Przewodniczący Rady Pan Jan Krzysztof Binaś poddał pod głosowanie: w sprawie 
zmieniająca uchwałę nr 379/XLVIII/22 Rady Miejskiej w Ciechanowcu z dnia 29 grudnia 
2022 r. w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie Młodzieżowej Rady Miejskiej w 
Ciechanowcu i nadania jej statutu.

Przewodniczący  Rady  Pan  Jan  Krzysztof  Binaś  stwierdził,  że  projekt  został  pozytywnie
zaopiniowany, jednogłośnie.

Ad pkt 3 ppkt 6
Przewodniczący Rady Pan Jan Krzysztof Binaś otworzył punkt: Rozpatrzenie i zaopiniowanie
projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Ciechanowiec na rok 2024”.

Przewodniczący Rady Pan Jan Krzysztof Binaś poprosił Zastępcę Burmistrza o omówienie 
projektu uchwały.

Zastępca Burmistrza Pani Magdalena Kondraciuk zabrała głos: 
Uchwała została podjęta do 31 marca, otrzymaliśmy telefon z Podlaskiego Urzędu 
Wojewódzkiego, gdzie proszono, aby w ramach autokorekty usunąć „domy tymczasowe”, 
ponieważ nie ma już takiej nazwy w ustawie. Przygotowaliśmy program tak samo jak 
poprzedni, uchwała wymagała konsultacji wszystkich podmiotów.
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Przewodniczący Rady Pan Jan Krzysztof Binaś zapytał czy mamy schronisko dla kotów?
Na ogródkach działkowych jest bardzo dużo bezdomnych kotów.

Zastępca Burmistrza Pani Magdalena Kondraciuk odpowiedziała: Schroniska dla kotów nie
mamy. Dzwoniłam do Urzędu Marszałkowskiego, co roku ogłaszają środki na fundusze gdzie
można zdobyć na sterylizację,  więc  na  pewno w przyszłym roku będziemy taki  wniosek
składać. Jeśli otrzymamy środki to wszystkie koty, które są tam na ogródkach działkowych
wysterylizujemy, to chociaż nie będzie kolejnych miotów.

Wywiązała się dyskusja na temat bezdomnych kotów, kosztów sterylizacji zwierząt i kosztów
utrzymania schroniska dla psów.

Przewodniczący Rady Pan Jan Krzysztof Binaś poddał pod głosowanie: w sprawie przyjęcia 
„Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na 
terenie gminy Ciechanowiec na rok 2024”,

Przewodniczący  Rady  Pan  Jan  Krzysztof  Binaś  stwierdził,  że  projekt  został  pozytywnie
zaopiniowany, jednogłośnie.

Ad pkt 3 ppkt 7
Przewodniczący Rady Pan Jan Krzysztof Binaś otworzył punkt: Rozpatrzenie i zaopiniowanie
projektu uchwały w sprawie zmieniająca uchwałę Nr 227/XXX/21 Rady Miejskiej w 
Ciechanowcu z dnia 18 czerwca 2021 r. w sprawie ustalenia opłaty za pobyt dziecka w 
Akademii Odkrywców - Żłobku Miejskim w Ciechanowcu.

Przewodniczący Rady Pan Jan Krzysztof Binaś poprosił Zastępcę Burmistrza o omówienie 
projektu uchwały.

Zastępca Burmistrza Pani Magdalena Kondraciuk zabrała głos: 
300 zł to jest stawka dotycząca 10 godzin, nie wszystkie dzieci chodzą w pełnym wymiarze. 
Stawką dotychczas obowiązującą było 250 zł. W związku ze zwiększeniem kosztów energii, 
zużycia materiału i innych środków, opłata zostaje podniesiona do 300 zł. 

Wywiązała się rozmowa na temat żłobka, kosztów utrzymania i zasad funkcjonowania.

Przewodniczący Rady Pan Jan Krzysztof Binaś zapytał czy są pytania.
Pytań nie zgłoszono.

Przewodniczący Rady Pan Jan Krzysztof Binaś poddał pod głosowanie: w sprawie 
zmieniająca uchwałę Nr 227/XXX/21 Rady Miejskiej w Ciechanowcu z dnia 18 czerwca 
2021 r. w sprawie ustalenia opłaty za pobyt dziecka w Akademii Odkrywców - Żłobku 
Miejskim w Ciechanowcu.

Przewodniczący  Rady  Pan  Jan  Krzysztof  Binaś  stwierdził,  że  projekt  został  pozytywnie
zaopiniowany, jednogłośnie.
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Ad pkt 3 ppkt 8
Przewodniczący Rady Pan Jan Krzysztof Binaś otworzył punkt: Rozpatrzenie i zaopiniowanie
projektu uchwały w sprawie ustalenia w zakresie zadań własnych szczegółowych zadań 
ponoszenia odpłatności w Centrum Opiekuńczo-Mieszkalnym w Kocach-Schabach.                

Przewodniczący Rady Pan Jan Krzysztof Binaś poprosił Zastępcę Burmistrza o omówienie 
projektu uchwały.

Zastępca Burmistrza Pani Magdalena Kondraciuk zabrała głos: 
Finansowanie mamy z Funduszu Solidarnościowego, natomiast opłaty stawki musimy ustalić.
To jest obligatoryjne, żeby naliczać koszt, który nam z Funduszu Solidarnościowego będzie 
zwracany. 

Burmistrz Pan Eugeniusz Święcki zabrał głos: Rok czasu był projekt bezpłatnie. Natomiast 
ustawa o Centrach Opiekuńczo-Mieszkalnych mówi, że pobyt mieszkańców jest częściowo 
odpłatny. To jest niewielka odpłatność, symboliczna. Słyszę też wiele negatywnych opinii, że 
uczestnicy mają tam wszystko za darmo. Odpłatność, podobnie jak w DPS-ie czy ZOL-u, 
będzie w zależności od pobytu, czy dzienny, czy całodobowy. Chociaż za wyżywienie się 
zwróci, do tej pory i wyżywienie było nieodpłatne. Koszt utrzymania całej instytucji włącznie
z wynagrodzeniami to wszystko utrzymywanie jest w 100% z budżetu państwa, ale to 
wszystko jest na minimalnym poziomie. Utrzymywanie cały czas, a trwałość projektu 5 lat.

Przewodniczący Rady Pan Jan Krzysztof Binaś zapytał czy są pytania.
Pytań nie zgłoszono.

Przewodniczący Rady Pan Jan Krzysztof Binaś poddał pod głosowanie: w sprawie ustalenia 
w zakresie zadań własnych szczegółowych zadań ponoszenia odpłatności w Centrum 
Opiekuńczo-Mieszkalnym w Kocach-Schabach.                                           

Przewodniczący  Rady  Pan  Jan  Krzysztof  Binaś  stwierdził,  że  projekt  został  pozytywnie
zaopiniowany, jednogłośnie.

Ad pkt 3 ppkt 9
Przewodniczący Rady Pan Jan Krzysztof Binaś otworzył punkt: Rozpatrzenie i zaopiniowanie
projektu uchwały w sprawie wystąpienia z wnioskiem do Ministra Spraw Wewnętrznych i 
Administracji za pośrednictwem Wojewody Podlaskiego z wnioskiem o zniesienie urzędowej 
nazwy miejscowości Wieska.

Przewodniczący Rady Pan Jan Krzysztof Binaś poprosił Zastępcę Burmistrza o omówienie 
projektu uchwały.

Zastępca Burmistrza Pani Magdalena Kondraciuk zabrała głos: 
Już w 2021 roku podobna uchwała była podejmowana, teraz podejmujemy jeszcze raz. Takiej 
wsi nie ma. Zostały zrobione badania, nigdy takiej wioski nie było. Ktoś gdzieś w aktach 
administracyjnych wpisał kiedyś nazwę „Wieska” i musimy ją teraz usunąć, żeby 
uporządkować nasze dane administracyjne. 
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Przewodniczący Rady Pan Jan Krzysztof Binaś zapytał czy są pytania.
Pytań nie zgłoszono.

Przewodniczący Rady Pan Jan Krzysztof Binaś poddał pod głosowanie: w sprawie 
wystąpienia z wnioskiem do Ministra Spraw Wewnętrznych i Administracji za pośrednictwem
Wojewody Podlaskiego z wnioskiem o zniesienie urzędowej nazwy miejscowości Wieska.

Przewodniczący  Rady  Pan  Jan  Krzysztof  Binaś  stwierdził,  że  projekt  został  pozytywnie
zaopiniowany, jednogłośnie.

Ad pkt 3 ppkt 10
Przewodniczący Rady Pan Jan Krzysztof Binaś otworzył punkt: Rozpatrzenie i zaopiniowanie
projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na bezprzetargowe przedłużenie umowy 
dzierżawy działki, położonej w Kozarzach, stanowiących własność Gminy Ciechanowiec.

Przewodniczący Rady Pan Jan Krzysztof Binaś poprosił Zastępcę Burmistrza o omówienie 
projektu uchwały.

Zastępca Burmistrza Pani Magdalena Kondraciuk zabrała głos: 
Już niejednokrotnie Państwo podejmowali takie uchwały, także wiecie o co chodzi.
Zasady Państwo znacie. Kończy się obowiązywanie umowy dzierżawy działki w Kozarzach, 
dotychczasowy właściciel płaci podatki, dba o tą działkę. W związku z tym, że wywiązuje się 
z umowy, proponujemy przedłużenie umowy dzierżawy na kolejne 5 lat.

Przewodniczący Rady Pan Jan Krzysztof Binaś zapytał czy są pytania.
Pytań nie zgłoszono.

Przewodniczący Rady Pan Jan Krzysztof Binaś poddał pod głosowanie: w sprawie wyrażenia 
zgody na bezprzetargowe przedłużenie umowy dzierżawy działki, położonej w Kozarzach, 
stanowiących własność Gminy Ciechanowiec.

Przewodniczący  Rady  Pan  Jan  Krzysztof  Binaś  stwierdził,  że  projekt  został  pozytywnie
zaopiniowany, jednogłośnie.

Ad pkt 3 ppkt 11
Przewodniczący Rady Pan Jan Krzysztof Binaś otworzył punkt: Rozpatrzenie i zaopiniowanie
projektu uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Ciechanowca.

Przewodniczący Rady Pan Jan Krzysztof Binaś powiedział, że temat był podejmowany na 
poprzedniej sesji, ale z racji tego, że sprawa musi przejść przez komisje, zaopiniujemy ją 
dzisiaj. 

Mamy dwa wnioski:
1- o pozostawienie dotychczasowego wynagrodzenia.
2 - o zmniejszenie wynagrodzenia.

___________________________________________________________________________________________________

Protokół Nr 4/24 z Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Ciechanowcu 

odbytej w dniu 26 sierpnia 2024 roku

str. 9



Przewodniczący Rady Pan Jan Krzysztof Binaś zapytał czy są pytania.
Pytań nie zgłoszono.

Przewodniczący Rady Pan Jan Krzysztof Binaś   poddał pod głosowanie 1 wniosek złożony   
przez: Marka Karolewskiego, Małgorzatę Żywicką, Sławomira Gawrysiaka, Ewę 
Radziszewską, Anetę Joannę Czarnecką   w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza   
Ciechanowca – o pozostawienie dotychczasowego wynagrodzenia czyli:

1) wynagrodzenie zasadnicze w kwocie 10.250 zł (słownie złotych: dziesięć tysięcy dwieście 
pięćdziesiąt złotych), 
2) dodatek funkcyjny w kwocie 3.150 zł (słownie złotych: trzy tysiące sto pięćdziesiąt 
złotych), 
3) dodatek specjalny w wysokości 30% wynagrodzenia zasadniczego i dodatku funkcyjnego, 
tj. w kwocie 4.020 zł (słownie złotych: cztery tysiące dwadzieścia złotych), 
4) dodatek za wysługę lat w wysokości 20% wynagrodzenia zasadniczego w kwocie 2.050 zł 
(słownie złotych: dwa tysiące pięćdziesiąt złotych).

Nie ma powodów do obniżenia wynagrodzenia Panu Burmistrzowi. Dotychczasowa praca, 
ilość realizowanych zadań inwestycyjnych oraz wielkość pozyskanych do budżetu środków 
finansowych świadczą o wielkim zaangażowaniu i efektywnej pracy Pana Burmistrza w 
ostatnich latach. Z każdym rokiem pracy Pana Burmistrza, systematycznie zwiększał się 
budżet gminy, przybywało inwestycji i zwiększyła się ilość środków zewnętrznych 
pozyskanych do budżetu gminy Ciechanowiec. Zaplanowany budżet gminy na rok bieżący 
jest wyjątkowo duży. Jego realizacja wymagać będzie nie tylko wiele pracy, ale również 
wyjątkowego zaangażowania i determinacji w poszukiwaniu środków finansowych na 
realizację zaplanowanych zadań. Ustalenie Panu Burmistrzowi wynagrodzenia w 
dotychczasowej, maksymalej wysokości jest w pełni uzasadnione.

Przewodniczący Rady Pan Jan Krzysztof Binaś  stwierdził, że wniosek większością głosów
nie uzyskał akceptacji.

Przewodniczący Rady Pan Jan Krzysztof Binaś    poddał pod głosowanie  2 wniosek złożony  
przez:  Jana  Krzysztofa  Binasia,  Sławomira  Pietrzykowskiego,  Małgorzatę  Niewiarowską,
Andrzeja  Tkaczuka,  Andrzeja  Wojtkowskiego,  Michała  Łempickiego,  Piotra  Prokopiaka,
Dorotę  Monikę  Deniziak-Wodyńską   w  sprawie  ustalenia  wynagrodzenia  Burmistrza  
Ciechanowca – o zmniejszenie wynagrodzenia czyli:

1) wynagrodzenie zasadnicze w kwocie 9.000 zł (słownie złotych: dziewięć tysięcy złotych), 
2) dodatek funkcyjny w kwocie 2.500 zł (słownie złotych: dwa tysiące pięćset złotych), 
3) dodatek specjalny w wysokości 30 % wynagrodzenia zasadniczego i dodatku funkcyjnego, 
tj. w kwocie 3.450 zł (słownie złotych: trzy tysiące czterysta pięćdziesiąt złotych), 
4) dodatek za wysługę lat w wysokości 20% wynagrodzenia zasadniczego w kwocie 1.800 zł 
(słownie złotych: tysiąc osiemset złotych).

Wniosek składamy po:
- Analizie protokołu RIO i ilości zaleceń tam zawartych,

- Analizie zadłużenia, które rośnie,

- Powołaniu, zgodnie z zaleceniem RIO, Zastępcy Burmistrza, który to fakt powoduje 

dodatkowe obciążenie dla budżetu gminy, a odciąża pracę burmistrza,
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- Fakcie utrzymywania kierowcy, jako trzeciego pracownika wspomagającego pracę 

Burmistrza. 

Biorąc powyższe  pod uwagę, uważamy, że nasza propozycja jest zasadna.

Przewodniczący Rady Pan Jan Krzysztof Binaś  stwierdził, że wniosek większością głosów
uzyskał akceptację.

Ad pkt 4
Przewodniczący Rady Pan Jan Krzysztof Binaś otworzył punkt: Przygotowanie obiektów 
oświatowych do rozpoczęcia nowego roku szkolnego.

Przewodniczący Rady Pan Jan Krzysztof Binaś poprosił Zastępcę Burmistrza o omówienie 
punktu.

Zastępca Burmistrza Pani Magdalena Kondraciuk zabrała głos: 
Są to informacje, które otrzymaliśmy od dyrektorów, połączyłam je w całość i przedstawiłam 
Państwu w jednym piśmie. Jeżeli są jakieś dodatkowe pytania, to będą je Państwo mogli  
zadać dyrektorom na sesji.

Wywiązała się dyskusja na temat szkół, funkcjonowania i istniejących oddziałów.

Przewodniczący Rady Pan Jan Krzysztof Binaś zapytał czy są pytania.
Pytań nie zgłoszono.

Ad pkt 5
Przewodniczący Rady Pan Jan Krzysztof Binaś otworzył punkt: Sprawy różne.

Głos zabrał Burmistrz Pan Eugeniusz Święcki:
Z racji tego, że obniżyli mi Państwo wynagrodzenie, nie będę budował hali w Łempicach. Nie
będę realizował żadnych inwestycji. Ja się napracowałem, złożyłem wnioski na pozyskanie
środków, a Państwo tego nie doceniają. Te środki wszystkie zwrócę. Państwo do tej pory nic
nie zrobili jako radni. Państwo mnie nie zmusicie do podpisania umowy z wykonawcą, bo to
burmistrz podpisuje umowę, nie Państwo. Każdą inwestycję na jaką znajdziecie środki, taką
umowę podpiszę. To Wy musicie szukać tych środków. Nie będę się wychylał, jeździł  po
Polsce,  szukał  i  pozyskiwał  środków,  bo  Państwo  nie  docenili  mojej  pracy.  Nie  wiecie
Państwo ile to kosztuje zachodu. Jaki budżet będę miał, taki będę realizował.

Wywiązała się dyskusja na temat pozyskiwania środków, pracy kierowcy i pracy urzędu.

Przewodniczący Rady Pan Jan Krzysztof Binaś zapytał czy są pytania.
Pytań nie zgłoszono.

Ad pkt 6
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Ciechanowcu Pan Jan Krzysztof Binaś podziękował za 
udział w posiedzeniu Komisji Rewizyjnej i dokonał zamknięcia posiedzenia.

  Protokołowała:

Marzena Kryńska

Przewodniczący  Komisji

                      Andrzej Tkaczuk
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